



بورصة الكويت
BOURSA KUWAIT

Eid Al Fiter Holiday	عطلة عيد الفطر السعيد
<p>On the occasion of Eid Al Fiter Holiday, Boursa Kuwait is pleased to announce the following:</p> <p>1- The Boursa Kuwait will be closed on Sunday, March 30, 2025, if the first day of Eid falls on that day. Operations will resume as usual on Wednesday, April 2, 2025.</p> <p>2- The Boursa Kuwait will be closed on Sunday, March 30, 2025, if the first day of Eid falls on Monday, March 31, 2025. Operations will resume as usual on Thursday, April 3, 2025.</p> <p>Wishing you a blessed holiday.</p>	<p>بمناسبة حلول عيد الفطر السعيد، يسر بورصة الكويت أن تعلن الآتي:</p> <p>1- تعطّل البورصة أعمالها اعتباراً من يوم الأحد الموافق 2025-03-30 في حال ثبت أنه أول أيام العيد، على أن تعاود العمل كالمعتاد يوم الأربعاء الموافق 2025-04-02.</p> <p>2- تعطّل البورصة أعمالها اعتباراً من يوم الأحد الموافق 2025-03-30 في حال ثبت أن أول أيام العيد يوم الاثنين الموافق 2025-03-31، على أن تعاود العمل كالمعتاد يوم الخميس الموافق 2025-04-03.</p> <p>وكل عام وأنتم بخير،،،</p>